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双头多功能切菜机 
Vegetable Cutter 

 
1、叶菜类切段，例（长条状葱、大蒜、韭黄、芹菜、高丽菜、大白菜等） 

2、根茎类切片、切丝、切丁，例（萝卜、马铃薯、芋类、番薯、竹笋、洋葱、瓜类、茄子类。 

Function： 
1. It can cut leafy vegetables like scallion, garlic,leek,celery, spinach, Chinese 

cabbage into slices. 

2. It can cut root vegetables like carrot, potato, taro, sweet potatoes,  bamboo 
shoot, onion, melons and eggplant into slice, strip, cube shape. 

 
 
 

 

TJ-301T 

台湾专利 

TJ-301C 

可拆卸 

TJ-301 

漏斗式 
 
 

 
 

 
 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-301T 300-1000kg/min 1220*560*1275mm 220V 1.875kw 135kg 

TJ-301C 300-1000kg/min 1170*560*1260mm 220V/380V 1.875kw 135kg 

TJ-301 
漏斗式 

300-1000kg/min 1170*560*1260mm 220V/380V 1.875kw 135kg 
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大型双头多功能切菜机 大型双变频切菜机 
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Vegetable Cutter 

1、叶菜类 : 可切长条状葱、大蒜、韮黄、芹菜、高丽菜、大白菜等切段，输送带与

切刀的转速采用变频器控制可以调切所切割的蔬菜长短。 

2、球根类：可切萝卜、马玲薯、芋类、蕃薯、竹笋、洋葱、瓜类、茄子类。 

Function 
1. It can cut leafy vegetables like scallion, garlic,leek,celery, spinach, Chinese 

cabbage into slices, the rotation speed of conveyor belt and cutting blade is 

controlled by frequency converter to adjust the length of vegetables. 

potato, taro, sweet potatoes, bamboo 

Large Vegetable Cutter 

1、可切长条状葱、大蒜、菲黄、芹菜、高丽菜、大白菜、豆干、波菜、瓜类等 . 可

以连接自动化生产线，适合食品加工业、中央厨房等。 

2、该机更换切肉刀具后可将冻肉，鲜肉等一次性切成肉片。 

Function: 
1. This machine can cut scallion, garlic, silk, celery, Chinese cabbage, dried beans, 

spinach, melon into strips. It can be connected with automatic production line. It is 

suitable for food processing industry, central kitchen and so on. 

2. After replacing the blade of cutting meat, it can cut frozen meat and fresh meat into 

meat slices. 
 

 

 

 

 
 

 
TJT-118 

TJ-168 TJ-306 TJ-306A 

 

  
 

  

型号
Model 

切断能力
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-168 800-2000kg/h 1230*700*1163mm 220V 1.87kw 193kg 
TJ-306 800-1500kg 1020*760*1370mm 220V/380V 2.25kw 130kg 
TJ-306A 1500-2000kg/h 1000*800*1380mm 380V 2.25kw 200kg 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-301D 500-1200kg/min 1300*650*1430mm 220V/380V 1.875kw 135kg 
TJT-118 300-1000kg/min 1300*650*1340mm 220V/380V 1.875kw 200kg 

 

2.It can cut the roots vegetable like carrot, 

shoot, onion, melons and eggplant. 

TJ-301D 



中型双变频切菜机 球茎类多功能切菜机 
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Dual Frequency Vegetable Cutter 
 

适用于叶菜类切丝切段。可调整刀具转速及输送带速度来决定叶菜端裁切长度。 

Function: 
The machine is suitable for cutting leafy vegetables into shreds and slices. The speed of 

the cutting blade and the conveyor belt can be adjusted to determine the cutting length. 

Root Vegetable Cutter 
 

可用于根茎类切片、条、丁，例（马铃薯、竽头、蕃薯、瓜类、竹笋、洋葱、茄子等）， 

还可以用于切薯片、香蕉片等。 

Function： 
Multifunctional cutter, shredding, slicing,dicing machine TJ-312 tubers cutter: 

potato,yam head, sweet potato, melon, bamboo shoot,onion, eggplant, can be cut into 

pieces,strips, squares ,and rectangular . It can alsobe used to cut potato chips, banana 

chips. 
 

 
 

 

 

TJ-311 TJ-305 TJ-305C TJ-312 TJ-312 
( 漏 斗 ) 

TJ-312A 
 

 

输送带宽度 ( 上 / 下带 )：116/120mm 叶菜端 切割长度：0 ～ 60mm 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-311 300-800kg/h 600*500*900mm 220V 0.75kw 80kg 
TJ-305 500-800kg/h 750*500*1000mm 220V 0.75kw 60kg 
TJ-305C 500-800kg/h 830*570*1300mm 220V 1.12kw 120kg 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-312 200 － 1000kg/h 600*500*900mm 220V/380V 0.75kw 70kg 

TJ-312 
漏斗式 

200 － 1000kg/h 600*500*900mm 220V/380V 0.75kw 80kg 

TJ-312A 200 － 1000kg/h 600*500*900mm 220V/380V 0.75kw 80kg 

 



蔬果切丁机 配料、调味品加工设备 
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Vegetable & Fruit Dicing Machine 

可切胡萝卜丁( 条)、马铃薯丁 ( 条)、芋头丁 ( 条)、蕃薯丁 ( 条)、瓜果类丁 ( 条)、洋葱
丁( 条)、青椒丁( 条)、芒果丁( 条)、菠萝丁( 条)、苹果丁( 条)、火腿丁、魔芋丁、
木瓜丁、竹笋等切丁，或者长条。 

Function: 
1. It can cut carrot, potato, taro, fruit, onion, mango, pineapple, apple, ham, pawpaw, 

bamboo shoot into small cubes. 

2. The machine frame is made of 304 stainless steel, durable and anti-corrosion There 

is a micro switch on the feed inlet to ensure the safety of operation. The speed of 

cutting is fast, which can be equivalent to 25 people's workload. 

Condiment Processing Equipment 
 

可将蒜头、姜、马铃薯、菠菜、洋葱、莲藕打成泥状或细切状，同时，还可将新鲜或
腌制过的辣椒打成小碎片状或泥状。刀片数量可以自由添加。 
可以切葱花、芹菜段、辣椒圈、韭菜，长短可调。 

Function: 
It can cut garlic, ginger, potatoes, spinach, onions, lotus root into muddy or shreds, it 

can also cut fresh or pickled pepper into small pieces or muddy. The number of cutting 

blades can be added as required. It can be used to cut onion, celery, chili and leek, and 

the cutting length is adjustable. 

 

 
 

 

TJ-307 
蒜泥姜泥机 

TJ-308 
打碎机 

TJ-302 
切葱机 

TJ-110 
葱丝机 

 

TJ-1500 TJ-800 TJ-314 
切大丁 

 

 
 

  

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-307 800-1000kg/h 800*380*1000mm 380V 2,25kw 120kg 

TJ-308 500-800kg/h 760*550*1280mm 220V 0.35kw 40kg 

TJ-302 70-150kg/h 420*350*520mm 220V 0.35kw 30kg 
TJ-110 50kg/h 510*360*520mm 220V 0.35kw 20kg 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-1500 2000-3000kg/h 1270*1735*1460mm 380V 2.25kw 280kg 

TJ-800 500-800kg/h 700*800*1300mm 380V/220V 1.5kw 
100kg 

TJ-314 切大丁 300-500kg/hr 930*450*1050mm 380V 三相 0.75kw 80kg 

 



专用切丝切片机 自动切片切条机 
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型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

切丝规格
Strip size 

切片规格
Slice size 

TJ-501 500-800kg/h 700*500*850mm 220V/380V 0.75KW 1-8mm 1-5mm 
TJ-501A 500~800kg/h 650*490*850 220V/380V 0.75KW 1.5-5mm 1-8mm 
TJ-503 150~250kg/hr 540*400560mm 220V 0.375KW 4mm 1-5mm 
TJ-315 330kg/h 690*360*840mm 220V 0.375KW  0.8-2.5mm 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-502 600-800kg/h 660*560*900mm 380V/220V 1.125kw 125kg 
TJ-206 200-800 kg/h 600*600*1060mm 220V 0.75kw 74kg 
TJ-205 600-800kg/h 660*5602*900mm 380V/220V 2kw 125kg 

 

Vegetable & Fruit Slicer 

 
1、切姜机、切姜片机、切姜丝机、切萝卜条机、切青瓜条机、切笋片机、切笋丝机。 
2、切割产品表面光滑，整齐。切割的厚度和宽度可另订刀片切成相应规格的成品。 

Function： 
1. The machine can cut ginger, radish, cucumber and bamboo shoots into slices or 

shreds. 

2. Advanced cutting blades with good cutting performance. Different specifications of 

blades can be customized according to different needs. 

Automatic Strip Cutter 

1、将马铃薯，地瓜，萝卜等定向切成方向长条状或片状。 
2、切割后成品表面光滑，不破坏组织。适合原物料进一步蒸，煮，炸。适合速食店， 制

造业者或者食品加工厂使用。 

Function： 
1. It can cut potatoes, sweet potatoes and radish into strips or slices. 

2. Good cutting quality without any damage. Suitable for fast food shops, food 

processing plants, etc. 

 

 

 
 

 

 
TJ-501 TJ-501A 

 

TJ-503 

 

TJ-315 
TJ-502 TJ-206 

可切果脯 
TJ-205 

 
 

  

 
 



大型切肉丝肉片机 磨姜机、果汁机 
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型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

TJ-105 200kg/h 540*600*1400mm 220V/50HZ 1.85kw 
TJ-20L 18kg/ 每次 460*370*1200mm 220/380V 1.5kw 
TJ-30L 27kg/ 每次 790*740*1340mm 220/380V 2.25kw 
TJ-120L 7000/min 1050*750*1500mm 380V 11.25kw 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JYR-130 400kg/h 720*562*950mm 220V/380V 0.75kw 80kg 
JYR-8B 1500kg/h 580*560*940mm 380V 1.5kw 120kg 
JYR-10B 800kg/h 570*480*1000mm 380V 1.5kw 120kg 

 

Juice Maker 
 

将生姜处理成姜汁，并把姜汁和姜渣分离，用于豆浆、果蔬类的打汁或分离蔬果类、
麦芽苗打汁、流体食物制作等。 调味料搅拌均质冰品、果蔬、调味。是食品加工业
的得力助手。 

Function: 
1. It can cut potatoes, sweet potatoes and radish into strips or slices. 

2. Good cutting quality without any damage. Suitable for fast food shops, food 

processing plants, etc. 

Fresh Meat Slicer 
 

机器采用双刃切削，上下两组交叉刀组对肉类进行加工，不损伤食物纤维。带有万向
带刹车脚轮便移机，能够灵活调度提高生产效率。 

Function: 
1. The whole body is made of 304 stainless steel; 

2. Imported blade, wear resistance, corrosion resistance, high hardness; 

3. Easy to assemble and disassemble, easy to clean 

4. The blade set does not damage the fibrous tissue to ensure the fresh meat. 
 
 
 
 
 

 

 
TJ-105 
磨姜机 

 
TJ-20L TJ-30L 

 
TJ-120L 

JYR-130 JYR-8B JYR-10B 

 

   
 



输送带切肉丝机 冻肉 蔬菜 切丁机 
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elastic food into shreds. Slice and dice. 

RY-R0102 

型号
Model 

进料口高度 
Feed port height 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

RY-R0102 890mm 1500*530*950mm 380V 50Hz 1.5KW 150kg 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-1500D 800-3000kg/hr 1750*1250*1600mm 380V 1.5KW 400kg 
TJ-1500R 800-1500kg/h 1640*900*1500mm 380V 5.5 KW 600kg 

 

Meat Slicer Machine with Coveyor Belt 

整部机体采用优质 304 不锈钢制作，钢板厚度 3mm 表面抛光拉丝喷砂封油处理

机器刀片为不锈钢材料，特殊淬火工艺 

机器采用双刃切削，刀刃配合严密紧致，独立刀组，减噪高强度尼龙齿轮可自由拆卸

富有弹性的食物切成丝 . 切片 切丁。 

Function: 
The machine is  made of  SUS 304 stainless steel with a thickness of  3mm, 

the surface on  the  process of  pol ished brushed and sandblast ing oil;  

The machine blade is made of stainless steel with special quenching process 

This machine adopts double-edge cutting, closely matched blade, independent cutter 

set, noise-reducing and high-strength nylon gear can be disassembled and cut the 

Frozen meat and vegetables dicing machine 

控制系统采用 PLC 触摸屏变频器控制，采用双电机结构，可对肉丁的切割尺寸进行
微量调整。可在常温下对水果和根茎类蔬菜进行丁、丝、片的切割；可对直径小于
200mm，温度在 -10℃ ~0℃的冻肉做 3~25mm 的丁、丝、片的切割。 

Function: 
The control system is adopt PLC touch screen frequency converter to control, which 

used double motor structure also can adjust the cutting size. 

It can cut the dice, shred and slice of fruits and root vegetables at the normal 

temperature; it can cut 3~25mm dice, shred and slice for frozen meat with diameter 

less than 200mm and temperature between -10°C~0°C. 
 

TJ-1500D TJ-1500R 
 

  
 



自动分切机 全自动斩排骨机 
 

 

  JYR-310 
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Automatic Cutting Machine 

该机采用国际先进设计，主要用于无骨肉、禽类、鱼类、动物内脏的切片、切条，质
量好、产量高。更换齿刀可切带软骨的禽鸟类。 

Function: 
The machine adopts advanced design, mainly used to cut meat without bones, poultry, 
fish and animal viscera into slices or strips. Good cutting quality and high production. If 
the machine is equipped with the serrated blade, it can cut poultry birds with cartilage. 

Automatic Slitting Machine 
 

适用于零下5 度的冻猪肋排、前排、小排、羊排、冻肉、半只鸡半只鸭、肉片等切块一次成型。 

Function: 
For frozen pork ribs, front row, small row,Sheep chops, frozen meat, chicken side ducks, meat 
slices, etc..type 

 
 
 

 
 

  JY-309B 
 

 

 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JYR-310 500kg/h 1250*505*1140 380V 550w 100kg 
TJ-309B 500kg/h 2000*550*1250mm 380v 0.75kw 100kg 

JY-300B 
 
 

JYQ-303  
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型号
Model 

进料口尺寸
Feed port size 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JY-300B 300*70mm 1000*600*1450mm 380V 3.00kw 310kg 
JYQ-303 300*70mm 1585*600*1490mm 380V 4.25kw 260kg 

 



台湾锯骨机 台湾锯骨机 
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Bones Cutter 

针对冻肉、排骨、鸡鸭鱼肉，牛仔骨，猪手等切割。 

Function: 
The machine can cut frozen meat, ribs, poultry, fish, steak, pig trotters, etc. 

Bones Cutter 

用于鲜肉，负五度左右的冷冻肉，鸡鸭肉等一次性切条切丁切块。 

Function: 
This machine can be used to cut fresh meat or frozen meat(＞ -5℃) into strips or 
blocks. 

 
  

 

TJ-260 TJ-300 TJ-330 TJ-360  
TJ-290 

 
TJ-320 

 
TJ-350 

 

型号
Model 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

锯条长度
Blade length 

锯切高度
Cutting height 

TJ-260 700*650*1610mm 380V 1.5kw 78kg 1900mm 26cm 
TJ-300 780*850*1615mm 380V 1.5kw 120kg 2150mm 30cm 
TJ-330 900*825*1720mm 380V 2.25kw 190kg 2580mm 33cm 
TJ-360 1310*1050*1900mm 380V 2.25kw 220kg 2715 mm 36cm 

 

型号
Model 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

锯条长度
Blade length 

TJ-290 650*640*1580mm 380V 1.125kw 110kg 2392mm 
TJ-320 714*690*1672mm 380V 1.5kw 125kg 2485mm 
TJ-350 650*640*1580mm 380V 1.5kw 110kg 2392mm 

 



全自动锯骨机 大型砍排机 
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Automatic Bones Cutting Machine 
 

1、顶端抓手采用双层夹料设计，底端采用固定排针，有助于物料稳定传输。精准分
份切割。 

2、双边带动轮的设计防止锯带脱落。 
3、加工温度范围宽，零下 4 度到零下 18 度。 
4、采用触摸屏幕能操作面板，可自设定切割速度。 
5、厚度调整采用伺服马达，高精度设定厚度。 

Function: 
1. The machine adopts advanced design, so that materials can be transferred stably and 

the machine can cut materials accurately. 

2. The dual drive wheel design prevents the saw belt from falling out. 

3. Materials at -4℃ ~ -18℃ can be processed by the machine. 

4. The operation panel is a touch screen, and the cutting speed is adjustable. 

5. The cutting thickness is controlled by the servo motor, and the thickness can be 

adjusted accurately. 

Large Ribs Chopper 
 

超大的进料仓设计，宽度分别为 170mm,210mm,250mm,360mm，可用于切牛排，猪扒， 

培根肉片，火腿，奶酪等，从大块原料到小块原料均可使用。能够切出超薄的产品， 

提升切片的精度，刀片使用德国制造名牌产品，能长久的保持切片的最佳效果。

Function: 
The machine can be used for cutting beef steak, pork chop, bacon meat slice, ham, 

cheese, etc. Adopts large feed trough design and the optional width is 170mm, 210mm, 

250mm, 360mm respectively. The machine has high cutting accuracy and the materials 

can be cut very thin.. Germany's famous blade is adopted to ensure that good cutting 

quality, it can be maintained for a long time. 

 
 
 

JY-25K JY-17K JY-21K 
 

 

 

 

 

 

 

HY-420A JY-150  

 

 
 

JY-36K 
 

  

型号
Model 

切割速度
sutting speed 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JY-17K 160 片 / 分钟 2000*550*1250mm 380V 3.4kw 310kg 
JY-21K 160 片 / 分钟 1950*1100*1500mm 380V 2.7kw 500kg 
JY-25K 200 片 / 分钟 1700*800*1250mm 380V 4.4kw 600kg 
JY-36K 280 片 / 分钟 1820*1200*1550mm 380V 5.5kw 700kg 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

HY-420A 8-12 次 / 分钟 1055*934*1840mm 380V 3.75kw 1000kg 
JY-150 500-1000kg/h 1550*1820*1700mm 380V 3.5kw 800kg 

 



自动断筋机 带骨盐水注射机 
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JY-980 JY-548 

Brine Injector 
 

本设备除用于肉类加工外，通过更换针头还可应用于鱼类、海参、禽类等产品的注射

加工。 

Function: 
The equipment is used for meat processing, and can also be used for injection 

processing of fish, sea cucumber, poultry and other products by changing injection 

needles. 

Automatic Tenderizing Meat Machine 

采用目前国际先进的齿形步进技术，嫩肉效果好、使用方法最简单、工艺佳、效果好
的嫩肉机械产品，利用高密度的特别设计斜切细小刀锋对所加工牛肉进行深度纤维瞬
间切割，从而从不同角度破坏其肌纤组织，以达到较佳的嫩化状态，而不改变牛肉的
外形。 

Function: 
The machine adopts advanced technology and is easy to operate. The machine has 

special designed with high density, which can tenderize the meat without changing the 

shape of beef. 
 
 

 

  
 

JYR-84 JYR-80 
 

 

 

 

 
 

  

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

YJ-980 1000-2000kg/h 1980*850*1550mm 380V 3kw 400kg 
JY-548 1000kg/h 1400*600*1340mm 380 V 2.2 kw 154kg 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JYR-84 1000-1500kg/h 1390*770*1750mm 380V 4.5kw 800kg 

JYR-80 800kg/h 1120*670*1560mm 380V 4.5kw 800kg 

 



立式填充打卡机 落地式松肉断筋机 
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型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-208 300kg/h 410**510*920mm 380V 三相 2.2KW 80KG 
TJ-208B 300kg/h 650*450*970mm 380V 三相 2.2KW 85KG 
TJ-209 200-500kg/h 530*450*1000mm 380V 三相 2.2KW 90KG 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

气源要求 
Gas source requirements 

肠衣直径
Intestinal diameter 

重量
Weight 

打卡机 10 次 / 每分钟 800*350*660mm 0.5Kpa 80-120mm 25kg 
立式填充机 10-12 次 / 每分钟 1970*650*1400mm 0.5Mpa 80-150mm 160kg 

 

Floor Type Tenderizing Meat Machine 
 

适用于不带骨里肌，各类肉排的断筋，嫩化，辗压，代替手拍打。 

Function 
1. The machine is used for tenderizing and rolling of boneless meat and steak meat 

instead of purely manual processing. 

2. The machine can not only tenderize meat but also cut the muscle fibers. It can 

choose different functions according to different kinds of meat. The frame is made of 

stainless steel, and the feeding inlet is adopted with safety design. 

Vertical Sausage Sealing Machine 
 

本机广泛适用于羊肉卷成型，火腿肠灌装等产品；封口性强，密封性好；把肠衣拉紧

至要求，即可打卡封口及自动切断；产品饱满度可随时调整。 

Function: 
This machine is suitable for lamb roll molding, ham sausage filling, good sealing. It can 

pull the sausage casings to the required length, then seal and cut off. The fullness of the 

product can be adjusted at any time. 

 
 
 
 

 
 

 
 

TJ-207 TJ-208 TJ-208B TJ-209 

核桃仁破瓣机 
 

 

 
 

打卡机 立式填充机 
 

 

 

 



切冻肉、排骨、禽鸟类机 冻肉刨片机 
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型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

产品尺寸
Product size 

TJ-303A 500-800kg/h 800*500*1250mm 380V 1.5kw 130kg 0 - 40mm 
(adjustable) 

TJ-304B 500-800kg/h 760*550*1280mm 380V 1.5kw 160kg 0-20.0-40mm 
(adjustable) 

TJ-300 800kg/hr 720*500*800mm 380V 50Hz 1.5kw 100kg 5-40mm 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

重量
Weight 

切割厚度
Cutting thickness 

RJY-21 4560 片 / 小时 770*600*690mm 220V/380V 71kg 0-16mm 
JY-32 42次 /分   780*560*736mm 220V/380V 90kg 0-12mm 
RJY-350 38~58 片 / 分 1000*1430*820mm 380V 三相 220kg 0-25mm 

 

Frozen Meat & Ribs Cutting Machine 
斩排骨机，采用特制双刀能将龙骨，猪蹄，猪小排大排等带骨物料，将横条状的排骨

切成块，长短可调。 

Function: 
The ribs cutting machine adopts special blades to cut the bird's sternum, pig trotters 

and ribs into dices, and the cutting length can be adjusted. 

切熟肉机采用特制的三把刀片能将叉烧肉、卤味、猪头皮、猪耳朵、牛肚、肥肠、牛

肉等熟肉切成条、片状 , 出料口连接输送带，使得切出来的物料摆放整齐。Function: 
The cooked meat cutting machine adopts three special blades to cut barbecued pork, 
braised pork, bath chap, pig's ear, beef tripe, pig's intestine, beef and other cooked meat 
into strips or slices. The products outlet is connected with the conveyor belt, so that the 
materials after cutting can be placed neatly. 
禽鸟类切块机适合将带软骨的禽类一次性切成条状、两次切成块 ( 丁 ) 状如：鸟类、鸽子、鸡、鸭等。 

Function: 
Poultry cutting machine is suitable for cutting poultry with cartilage. It can cut the 
materials into strips at once, if it cuts again, the materials can be cut into blocks. 

Frozen Meat Slicer 

加工适应温度范围加工制品：-2℃～ -10℃ 
可将 -10℃的冷冻肉均匀的切片 .2 电机的獨立驅動式超强功率 
最大切削寬度為 350mm 的載肉台。1 分鐘最高可切片達 60 片的高速冷凍 

Function: 
It is suitable for slicing of materials at -2 ℃ ～ -10 ℃ . The frozen meat can be cut 

evenly. The maximum cutting width is 350mm. The frozen meat can be sliced into 60 

pieces within 1 minute. 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

TJ-303A TJ-304B TJ-300 

RJY-21 JY-32 RJY-350 

 

   
 



切肉丁机 猪肉去皮机 
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型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JY-350 500 － 600kg/h 1480*800*980mm 380V 3.2kw 500kg 

JY-550 700 － 900kg/h 1940*980*1100mm 380V 3.7kw 500kg 

 

型号
Model 

处理能力
Output 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JY-500 18m/min 750*710*880mm 220V/380V 750w 105kg 
JY-620 480m/min 830*2000*1160mm 220V/380V 0.75kw 200kg 

 

Meat Dicing Machine 

1、此切丁机结构紧凑，采用优化卫生设计，机壳，切割刀栅均采用不锈钢材料制成， 切
刀采用双刃切削，工作效率高，是食品加工中的必备的设备。 

2、主要特点：调整厚度切割旋钮，可对推杆进行无级调速以满足不同切割厚度的要求。采
用了预压力设计，保证在切割过程中使肉丁块状均匀。单刃切割时，肉料推杆作
步进运动，保证切割尺寸正确。 

Function: 
1. The meat dicing machine is compact and hygienic. The shell is made of stainless 

steel. The cutting blade is a double-edged blade with high efficiency. It is a common 

equipment in food processing. 

2. It can meet different cutting thickness requirements. Using advanced design to 

ensure uniform size of meat dices in cutting process. 

Pork Skinning Machine 

可调式刀座，方便调整去皮厚度；采用德国刀片，去皮厚度随意可调；机器附移动轮， 移
动方便；机器结构精准，运转顺畅，安静低噪音；脚踏板式操作安全开关，操作更安
全。 

Function: 
It adopts Germany blade and adjustable blade seat to adjust the thickness of skinning. 

Equipped with wheels to facilitate move the machine. The machine is high efficiency 

and low noise. The pedal safety switch ensures the safety of the operator. 

 

  
 

JY-350 JY-550 
 

  
 

JY-500 JY-620 



去筋膜、猪油机 小型真空滚揉机 
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型号
Model 

处理能力
Output 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

重量
Weight 

厚度
Product thickness 

JYR-500 15m/min 500*780*930mm 380v 150kg 0.2-0.5mm 
ZYQ-500 18m/min 815*710*880mm 380/220V 158kg 0.3-6mm 

 

型号
Model 

最大投料量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

真空泵功率 
Vacuum engine Powe 

重量
Weight 

滚筒容量
Volume 

JY-180 160kg 980*840*1380mm 380V 0.75Kw 250kg 180L 
JY-250 200kg 980*840*1380mm 220V 0.75Kw 250kg 250L 
TJ-608 90kg/ 次 1300*550*1270mm 220V/ 三相 0.75kw 120kg 150L 

 

Fascia Removing Machine & Degreasing Machine 

去筋膜机：可有效去除各部位肉上的筋膜。 
Fascia removing machine: It can effectively remove the fascia of different kinds of 
meat. 
去油机：是专业为动物皮革表面油脂去除设计的加工设备，德国进口刀片，去油厚度
可在 0.3-6mm 之间调整。 
Degreasing machine: It can be used to remove grease from animal leather surface. 

It adopts the German blade, and the thickness of the degreasing can be adjusted 

between 0.3 - 6mm. 

Vacuum Roll Mix Machine 
 

缩短浸泡时间，大大提高工作效率。调味更均匀，由于抽真空的作用，味道渗透进肉
里。有很好的嫩化和调理作用。 

Function： 
It has good quality tenderizing. Using the principle of physical impact, the roller is 

reduced to a vacuum. The meat rolls in the roller. Because of the effect of vacuum, the 

flavor penetrated into the meat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
JYR-500 ZYQ-500 

JY-180 JY-250 TJ-608 

 

   
 



大型真空滚揉机 绞肉机 
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TJG-500 

Vacuum Roll Mix Machine 

缩短浸泡时间，大大提高工作效率。调味更均匀，由于抽真空的作用，味道渗透进肉
里。有很好的嫩化和调理作用。 

Function： 
It has good quality tenderizing. Using the principle of physical impact, the roller is 

reduced to a vacuum. The meat rolls in the roller. Because of the effect of vacuum, the 

flavor penetrated into the meat. 

Meat Grinder 

绞肉机的头部易于拆卸，精细的模具设计，机器造型优美，曲线流畅，清洗方便。 

Function： 
High efficiency, full frame is made of stainless steel. The cutting tool is easy to 

disassemble and clean. 

   
 

 
 

 
TJG-300 

JY-332 TJ-320S JY-432 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JY-332 800kg 610*820*460mm 380V/50hz 3kw 80kg 
TJ-320S 950kg 605*1000*950mm 380V 3.75kw 140kg 
JY-432 1000kg 1020*660*920mm 380V 4kw 100kg 

 

型号
Model 

最大投料量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

真空泵功率 
Vacuum engine Powe 

重量
Weight 

滚筒容量
Volume 

JYL-300 270kg 1230*810*1380mm 380V 0.75Kw 270kg 300L 
TJG-500 450kg 1350*810*1480mm 380v 0.75kw 350kg 500L 

 



斩拌机 香肠线扎机 
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型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

重量
Weight 

电压
Voltage 

肠体直径
Sausage Diameter 

TJZG-1 3600pcs/h 850*520*1000mm 100kg 220V/380V 9-40mm 
TJZG-2 300 节每分钟 1120*620*500mm 123kg 220V/380V 8-30mm 
TJZG-3 500 节每分钟 1352*760*1352 mm 123kg 220V/380V 8-30mm 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

斩刀速度
Cutting die speed 

斩锅转速
Cut pan speed 

JY-ZB20L 300kg/h 815*750*850MM 380V 5.1kw 130kg 1440/2980rpm 7rpm 
JY-ZB40L 600kg/h 965*800*1000mm 220/380v 1.5kw 135kg 144r/min 12r/min 
JY-ZB80L 1000kg/h 1820*1360*1250mm 380v 10.48kw 1400kg 1680/3450rpm 7-15rpm 

 

Sausage Filling Machine 
 

采用电动传动棉线捆扎，将直径小于 40mm 的香肠送入结扎机，靠人工移动香肠，调整定位
件确定香肠长度的. 范围（20~400mm）进行结扎，适用于生产天然肠衣、胶原蛋白、纤维、烟
熏肠衣制作的产品。 

Function: 
The motor drive the cotton thread knots the sausages. Put the sausage less than 40 mm in 

diameter into the knotter, then move the sausage and adjust the length of the sausage (20- 

400 mm) for sausage packing. 
 

 

TJZG-1 TJZG-2 TJZG-3 

Chopper mixer 
 

斩拌机利用斩刀高速旋转的斩切作用，将肉块，碎肉，脂肪等主要原料精细的斩切成

肉馅或肉泥，同时将其它原料如水，冰片，辅料一起搅拌成均匀的乳状物 . 

Function: 
It can cut meat blocks, meat dices and other raw materials into muddy or pasty. 

 

 

JY-ZB20L JY-ZB40L JY-ZB80L 
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特点： 

叶菜加工生产线 
Leafy Vegetables Processing Line 

新款洗菜机 

新型净菜加工生产线一共 7 台设备，主要用于叶菜的清洗、消毒和切割，顺序分
为：原料提升机、三层挑选输送机、大型切菜机、二次提升机、全自动涡流清
洗去杂机、毛刷清洗去杂机、震动吹干机，整线设计合理，使用更加人性化， 自
动化程度较高，清洗效果好，不损伤物料，是净菜加工和中央厨房的理想加工
设备。 

Function： 
This new production line includes 7 machines: material elevator, three-layer 

selecting conveyor, vegetables cutter, second material elevator, automatic 

vortexing cleaning machine, brush washing machine, vibrating drying machine. 

The production line is reasonable in design, convenient in operation, high in 

efficiency, and meets the safety production standard. 

 

尺寸可根据客户要求量身定做 
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型号
Model 

产量
Capacity 

外形尺寸 
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

ZYC0-23 每小时 2 吨 10.5x1.6x1.7( 米） 380V 三相 10kw 1.5 吨 

 

 

 

 

特点： 

球茎类加工生产线 
Root Vegetables Processing Line 

毛菜清洗生产线 
Whole Vegetable Cleaning Production Line 

用途 
本生产线一共10 台设备，顺序排放为：提升机、清洗去皮机、提升机、输送分料机、
切丝机、切片机、切丁机、提升机、漂洗机、震动吹干机、也可离心脱水，主
要用于球茎类蔬果的去皮清洗切割和漂洗，整线设计合理，自动化程度高、节
约人工降低生产成本、外形美观大方。 

Function: 
This production line including 10 machines: material elevator, cleaning & peeling 

machine, second material elevator, selecting conveyor, shredding machine, slicing 

machine, dicing machine, third material elevator, rinse machine, vibrating air 

dryer. It's reasonable in design, convenient in operation, high in efficiency. 

各种青菜蔬果整株（个）清洗，如生菜、莴苣、香菜、菠菜等等。 

特点： 
1、采用高压喷淋与强力水泡结合清洗模式； 

2、输送速度范围内可调（变频器调节）； 

3、设置清水喷淋装置（可选择性开关）； 

4、补水装置设置自动 / 手动两种模式； 

 

 
 

 

 
 

5、水位深度范围内可调节； 

6、水箱采用气压式水位控制，确保水泵运行； 

7、带变频调速及臭氧。 

可根据客户需求来定制 
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输送机 
Conveyor 

 

平皮带输送机运用输送带的连续或间歇运动来输送各种轻重不同的物品，既可
输送各种，适合食品、 形状：平型皮带机，输送带上还可增设提升挡板、裙边
等附件，能满足各种工艺要求，输送机两侧配以工作台、食品包装等装配线。

Function: 
The conveyor is made of stainless steel and equipped with food grade conveyor 

belt to meet the requirements of food safety. Specific specifications can be 

customized according to customer needs. 

提升机 
Hoister 

 

本机主要用于蔬果提升和清洗前的预洗，提升处安装有喷淋装置，可以减少进入洗菜
机的清洗时间，下面安装有接水盘和自动去杂装置，是蔬果加工配套设备的主要辅助
机械。 

Function： 
This machine is mainly used for hoisting and pre-washing vegetables and fruits. 

Equipped with a spraying device, which can pre-washing raw materials simply. It is a 

necessary equipment for processing vegetables and fruits. 
 

电机功率 0.4 千瓦 
外形尺寸 2000X800X1800mm 
产量：每小时 1-1.5 吨
依客户要求可量身定做 

材质：不锈钢 
用途：大型食品加工输送
规格：依客户要求 
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全自动毛刷清洗去皮机 
Automatic Brush Cleaning & Peeling Machine 

 
新型全自动毛刷清洗去皮机，主要使用于根茎类物料的清洗和去皮，如土豆、马铃薯、
芋头、胡萝卜等产品，可连接根茎类蔬果加工生产线。 

Function: 
This machine is mainly used for cleaning and peeling rhizome vegetables (such as 

potatoes, taro, carrots, etc.) 

鼓泡清洗机，涡流清洗机 
Vortexing Washing Machine For Vegetables 

 
本机主要用于蔬菜水果的清洗去杂物及去除毛发，如白菜、叶类蔬菜和菌类 

Function: 
This machine is mainly used for removing impurities and cleaning vegetables and fruits. 

 

 

 

外形尺寸：3800X1300X1600mm 
产量：每小时 1-1.5 吨 
功率：4.5KW 
电压：380V 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

功率
Power 

每小时 1-2.5 吨 2800*1000*1700mm 2kw 

 



风干机 土豆清洗去皮机 
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Air dryer 

本机采用滚滚传送的方式，上部加有风机直吹，在输送过程中，滚杠带动物料 360 度
转动，通过风机组构成的强力风力处，将表面水珠吹落。如此反复，从而达到使物

料表面吹干效果，特别适合圆形物料的吹干。如：圣女果、大枣、金桔等。

Function: 
The machine uses rolling conveying. The upper part of the machine is equipped with 

blowers. During the conveying process, the rolling bars drive the materials to rotate 

360 degrees. The water on the material surface is blown off by the strong wind force 

formed by the blower group. After repeated processing, the material surface can be 

dried. It is suitable for drying circular materials, such as cherries, tomatoes, red dates, 

kumquat, etc. 

Brush Cleaning Machine 

用于土豆，芋头，胡萝卜，番薯，山药，粉葛等根茎类果蔬清洗去皮。 

Function: 
It can be used to washing and peeling rhizome vegetables and fruits, such as potatoes, 
taros, carrots, sweet potatoes, yams, pachyrhizua angulatus, etc. 

 
 
 
 
 

TJ-55 
 

 

 

 

 

 

JYTP-80 JYTP-1500 JYTP-1800 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJ-55 300-500kg/hr 770*665*925mm 220/380V 1.5kw 130kg 
JYTP-80 300-500kg/h 1180*1080*780mm 380V 1.5kw 200kg 
JYTP-1500 800-1000kg/h 1750*850*1200 mm 380V 1.5kw 250kg 
JYTP-1800 1000-1500kg/h 2150*900*1200 mm 380V 1.5kw 380kg 

 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

JYF-103 800-1000kg/h 2500*1100*1500mm 380V 0.37kw 400kg 

 



全自动脱水机 台湾翻斗洗菜机 
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型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

TJT-5 每次 5kg 940*700*900mm 220V 0.75kw 150kg 
TJ-50L 每次 5-10kg 930*800*1250mm 380V 1.5kw 400kg 
TJ-70L 600-900kg/h 1030*800*1250mm 380V 1.7kw 500kg 

 

型号
Model 

洗槽大小
Slot size 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

鼓风功率
Wind Power 

70 700*740mm 1830*1160*1170mm 380V 1.5kw 0.5kw 

 

Automatic Dewaterer 
 

用于各类蔬菜的脱水 , 包装与储存是蔬菜脱水专用机，适用于餐厅酒楼、休闲食品、超
市、农贸市场、食品加工及中央厨房等使用。 

It is used for dewatering of all kinds of vegetables. It is suitable for restaurants, 
supermarkets, farmers'markets, food processing plants and central kitchens. 

1、篮筐式脱水。接料方便，非传统的袋装脱水，有利于保护原料。 
2、脱水过程可调节速度和时间适于不同的菜品需求不同的转速。 
3、合适的机台及菜篮高度，减少操作时的搬运疲劳。设计独特的菜篮内盖， 可保

证物料不会向外飞溅，造成浪费。 

Function: 
1. Basket type dewatering, easy to connect materials and is good for protecting materials. 
2. Different speed and time can be set according to different vegetable types. 
3. Reasonable design of machine height can save effort when handling materials. The 

unique design inner cover of the basket ensures that the materials will not fly out. 

Vortexing & Bubbled Washing Machine 
 

台湾翻斗洗菜机是一款多功能洗净机称之为涡流翻转式洗净机，具有快速洗净循环，卫生安全的清洗 功

能，第一段粗洗、第二段精洗。因为它不仅彻底清洗叶菜类、根茎类等蔬菜，如菠菜或色拉、胡萝 卜、

马铃薯，同时也还有清洗水果、鱼、家禽和其他产品洗净功能。坚固耐用，藉由高压鼓风机产生 汽泡达

到产生良好温和洗净效果，涡流翻转洗净机机型款式有单槽、双槽、3 槽、4 槽、5 槽、6 槽多种选择，

可再使用冷却系统、使洗净用水保持低度恒温，使产品保鲜度提高进而延长保存期限。Function: 
The vortexing & bubbled washing machine has the functions of quick cleaning and circulating cleaning. 

It can not only thoroughly clean leafy vegetables, rhizomes and other vegetables (such as spinach, 

carrots, potatoes, etc.), but also can clean fruits, fish, poultry and other raw materials. Sturdy and 

durable, the bubbles produced by the high-pressure blower can make the cleaning process to produce 

a better effect. The machine can be customized as single tank or multi tank. Cooling system can be used 

to keep the washing water low and constant temperature, which can improve the freshness of raw 

materials and extend the storage life of raw materials. 
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Double Chamber Vacuum Packaging Machine 

真空包装机生产效率高，放取包装物不受空间限制、方便容易工作室洁洗。该系列
机型，参照国内外先进技术。采用密封和抽真空完全电子控制、轴流散热式。 
真空包装机适用：肉类熟食包装、酱制品、豆制品、海产品加工、粮食、电子元件、
帐本等其他行业进行真空包装、可以防止产品氧化霉变、腐败、防潮达到延长产品
的储存期限。 

Function: 
Vacuum packaging machine has high production efficiency, large space and easy to 

clean. It adopts international advanced technology, sealing and vacuuming controlled 

by the electronic system of the machine. 

It is suitable for vacuum packaging of cooked meat, soybean products, seafood, rice 

and so on. It can prevent oxidation, mildew, spoilage and moisture of products, so as to 

prolong the storage period of products. 
 

 

 
 
 

型号
Model 

产量
Capacity 

规格
Dimension 

电压
Voltage 

功率
Power 

重量
Weight 

500 1-4 次/分  1420*765*960mm 380V 2.2kw 365kg 
600 1-4 次/分  1420*765*960mm 380V 2.2kw 365kg 

 


